



## MISSION

The Johns Hopkins Carey Business School supports business knowledge development and education through our own initiatives, innovations, and collaborative programs across the Johns Hopkins University. We create and share knowledge that shapes business practices while educating business leaders who will grow economies and societies, and are exemplary citizens.

## PROGRAMS OF STUDY

### Masters of Business Administration

- Global MBA
- Flexible MBA
- Executive MBA

### Masters of Science

- MS in Finance
- MS in Marketing
- MS in Enterprise Risk Management
- MS in Health Care Management
- MS in Real Estate and Infrastructure
- MS in Information Systems

### Certificates

- Financial Management Certificate
- Investments Certificate

## STUDENTS

With a student body that is nearly half domestic and half international, we represent the global marketplace.

Total student body nearly 2,100 including:

- Over 900 full-time students
- Nearly 1,200 part-time students

## FACULTY

In 2007, the Carey Business School had 16 full-time faculty members. Since then, we have expanded our full-time faculty to 87.

Research track professors come from peer research institutions, including Carnegie Mellon, Columbia, Cornell, Duke, Michigan, and MIT, among others. Notably, in July 2014 Kathleen Sutcliffe was recognized as a Bloomberg Distinguished Professor and has a joint appointment at the Carey Business School and the School of Medicine. In October 2015, it was announced that Paul Ferraro was appointed as a Bloomberg Distinguished Professor and has a joint appointment at the Carey Business School and the Whiting School of Engineering.

## ALUMNI

With more than 23,000 alumni living, working, and making an impact around the globe, the Johns Hopkins Carey Business School is a hub of influence and opportunity. Carey graduates have access to a vibrant alumni network of leaders, entrepreneurs, and innovators at a variety of companies from startups to Fortune 500 companies.

## JOHNS HOPKINS UNIVERSITY

Johns Hopkins University was founded in 1876 and is the first research university in the United States. With campuses in Baltimore, Maryland, and Washington, D.C. and international centers in Italy, China, and Singapore, Johns Hopkins University truly has a global impact. Johns Hopkins has been considered one of the world's top universities throughout its history. U.S. News and World Report ranks Johns Hopkins #10 among U.S. colleges and universities. Over 140 years, 36 Nobel laureates have been affiliated with the university. Johns Hopkins has also led U.S. higher education in research and development spending for 37 consecutive years, with a record \$2.306 billion spent in fiscal 2015, according to an annual National Science Foundation report.





## 使命

约翰霍普金斯大学凯瑞商学院通过自身独特的自主精神，创新，以及协作性的项目来支持与推动商科知识与教育在约翰霍普金斯大学的发展。我们在创造与分享用于商业实践的知识的的同时，培养未来推动经济增长、社会发展、的商业领袖和典范市民。

## 学术项目

### 工商管理学硕士

- 全球化工工商管理学硕士
- 灵活制工商管理学硕士
- 高级管理人员工商管理学硕士

### 硕士项目

- 金融学硕士
- 市场营销学硕士
- 企业风险管理学硕士
- 健康护理管理学硕士
- 房地产与基础建设学硕士
- 信息系统管理学硕士

## 认证

- 财务管理学认证
- 投资学认证

## 学生

我们的学生成员里有将近一半美国国内学生，一半国际学生；我们代表了一个全球化的市场。

我们总共有2100名学生，包括：

- 超过900名全职学生
- 将近1200名兼职学生

## 教职员

2007年，凯瑞商学院有16名全职讲师。从那之后，我们的全职讲师增长到87名。

研究型的教授来自同级的研究机构，包括卡内基梅隆大学、哥伦比亚大学、康奈尔大学、杜克大学、密歇根大学和麻省理工等。值得注意的是，在2014年7月获得彭博特聘杰出教授的凯瑟琳萨克利夫（Kathleen Sutcliffe）也加入了凯瑞商学院。她也在约翰霍普金斯大学医学院担任教授。在2015年10月，约翰霍普金斯大学怀特工程学院的教授保罗费列罗（Paul Ferraro），加入了凯瑞商学院。他也收到了彭博特聘杰出教授奖。

## 校友

拥有超过2万3千名校友在全球范围内生活，工作和发挥影响力，约翰霍普金斯大学凯瑞商学院是机会和影响力的交集中心。凯瑞的毕业生们可以接触到一个充满活力且朝气蓬勃的校友网络，其中包括在许多在财富500强和创业公司里的领导者，创业者，和创新者。

## 约翰霍普金斯大学

约翰霍普金斯大学成立于1876年，是美国第一所研究型大学。我们在美国巴尔的摩、华盛顿、意大利、中国、和新加坡都有校区和国际中心。自建校以来，约翰霍普金斯大学就被视为是全球最顶尖的大学之一。美国新闻与世界报道排名将约翰霍普金斯大学排在全美大学第十名。在140年的历史中，我们有超过36名诺贝尔奖获得者。约翰霍普金斯大学的研究经费支出更是在全美高等教育领域里连续37年排名第一。根据美国国家科学组织的报告，在2015年我们的研究支出创纪录的达到23.06亿美金。金。



约翰霍普金斯大学凯瑞商学院是被AACSB（国际高等商学院协会）认证的商学院。AACSB协会是全球标准最高，认证制度最严的商科项目认证协会。AACSB认证代表一所商学院的最高成就，也是其商科教育达致世界顶尖的标志。